
 

EM ECW Project Coordination Meeting Jointly Held by Multiple 

Divisions within SCU 

 

Sichuan University has successfully carried out its first year’s work duty under the Erasmus 
Mundus External Cooperation Window Lot 14 (EM ECW) by not only sending nearly 20 
Chinese students to study in Europe, but receiving 3 European exchange students who have 
embarked on their academic, cultural, and social life at SCU. These 3 European students are 
currently studying Chinese History, Finance, and Chinese Culture respectively at the History 
Department, European Studies Center and School of Overseas Education. 
 
In order to streamline and facilitate the reception of exchange students, Professor Jian SHI, 
Vice-President of SCU, held a jointly coordination meeting with incoming European 
exchange students, their academic advisors as well as various staff members from 
International Office, Academic Affairs Office, Graduate School and European Studies Center. 
They discussed a wide range of related issues. 
 
The meeting reviewed both the achievements and difficulties during the execution of the 
project over the past year, as well as the experience and lessons they could draw on for future 
reference. Candid and constructive suggestions and solutions concerning issues of 
inter-divisional nature were put forward by those present. Finally, this meeting reached 
consensus on the administration and education of incoming and outgoing graduate students, 
which was beneficial to the execution and expansion of future projects. 
 

 

学校多个机构联合召开 EM ECW 项目协调会 

 
我校执行的两项欧盟伊拉漠斯EM ECW中国窗口LOT14项目已经顺利完成第一年的

工作，除了我校已经赴欧洲学习的近二十名同学外，作为交换学习的第一批欧洲学子三

人也已经顺利开始了他们在四川大学的学习生活。这三位同学分别在历史系、欧洲中心

/经济学院和海外教育学院开始了他们在中国历史、金融和中国文化方面的学习。交换

学习时间为一个学期。 

为了能更好地接待和管理欧洲各大学来我校进行交换学习的同学， 石坚教授组织学

校国际处、教务处、研究生院和欧洲中心相关人员、以及欧洲同学和他们的指导教师等

开了见面会，并就相关问题进行了讨论。 

在肯定第一年项目执行取得的成绩的基础上，对第一年项目执行中的一些问题也进

行了认真讨论和总结。一些涉及多部门管理的相关问题，各部门老师都提出了积极的建

议和解决问题的措施，进行了部门之间的相互协调。对我校派出研究生和来校研究生的

管理、培养等达成了一致意见，这将极有利于项目的后续执行和项目的未来扩展。 

 

 



 

Professor SHI is talking with Ms. Verena Kaufmann (Germany) and Mr. Igor Iwo Chabrowski (Italy) 

 

 

Discussion 


